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Protokół nr LXVII (67) z Sesji Rady Powiatu w Gołdapi 

w dniu 21 kwietnia 2023 r.  

 

      w godz.1300-1516 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Pani Alicja Iwaniuk  stwierdziła quorum pozwalające  

na podejmowanie prawomocnych uchwał i przyjmowanie sprawozdań: na 15 Radnych 

stanowiących ustawowy skład Rady obecnych było 15 Radnych /lista obecności w załączeniu- zał. 

nr 1 do protokołu/.  

Obecni: 

1. Adam Bruś 

2. Andrzej Ciołek  

3. Józef Dominiuk  

4. Jarosław Wiktor Dzienis  

5. Anna Falińska 

6. Alicja Anna Iwaniuk  

7. Małgorzata Marianna Kuliś  

8. Marek Kuskowski  

9. Leszek Retel   

10. Grażyna Barbara Senda  

11. Karol Szablak 

12. Wioletta Tomaszewska-Walc  

13. Marzanna Marianna Wardziejewska  

14. Piotr Wasilewski 

15. Stanisław Wójtowicz 

 

Ad. 1 

Przewodnicząca Rady Powiatu Pani Alicja Iwaniuk poinformowała wszystkich uczestników 

sesji Rady Powiatu w Gołdapi, iż transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących 

obraz i dźwięk. Przebywając na sali konferencyjnej podczas obrad, zgadzają się Państwo  

na publikację swojego wizerunku i głosu. Transmisja na żywo z obrad dostępna jest  

w Internecie  w serwisie  eSesja.tv 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Pani Alicja Iwaniuk przywitała przybyłych na Sesję Radnych 

Rady Powiatu, dyrektorów powiatowych jednostek organizacyjnych, kierowników służb, 
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inspekcji  i straży, a także naczelników wydziałów oraz mieszkańców otworzyła obrady  

LXVII (67) Sesji Rady Powiatu. 

 

Ad. 2 

Przewodnicząca Rady Powiatu Pani Alicja Iwaniuk  przedstawiła proponowany porządek obrad   

Przewodnicząca Rady Powiatu Pani Alicja Iwaniuk zapytała, czy są jakieś uwagi bądź zmiany 

do porządku obrad /porządek obrad w załączeniu –zał. nr 2 do protokołu/. 

 

Uwag do porządku nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca przeszła do realizacji kolejnego punktu obrad.  

 

Ad. 3.  

Członek Zarządu Województwa Warmińsko – Mazurskiego Pani Jolanta Piotrowska 

przedstawiła założenia programu regionalnego Fundusze Europejskie dla Warmii i Mazur  

na lata 2021-2027.  

 

Członek Zarządu Województwa Warmińsko-Mazurskiego Pani Jolanta Piotrowska 

podziękowała Przewodniczącej za umożliwienie dzisiejszego wystąpienia. Przywitała 

wszystkich przybyłych na sesję Rady Powiatu. Członek Zarządu Województwa Warmińsko-

Mazurskiego Pani Jolanta Piotrowska przesłała pozdrowienia od zarządu województwa,  

oraz Pana Marszałka. Dodała również, że  to zarząd odpowiada za wdrożenie naszego nowego  

programu regionalnego, naszego nowego programu, który konchy się perspektywa 2014-20. 

Do 2023 czyli obecnego roku muszą być wykonane wszystkie zadania, które zostały rozpoczęte 

z tejże perspektywy. Członek Zarządu Województwa Warmińsko – Mazurskiego Pani Jolanta 

Piotrowska bardzo szczegółowo omówiła założenia programu regionalnego Fundusze 

Europejskie dla Warmii i Mazur na lata 2021-2027.  

 

Radny Pan Marek Kuskowski zapytał co dzieje się z drogą 651? Czy samorząd województwa 

ma tą drogę na uwadze? 

 

Członek Zarządu Województwa Warmińsko-Mazurskiego Pani Jolanta Piotrowska 

odpowiedziała, że mają tą drogę na uwadze, ponieważ są na etapie pozwolenia ZRID i teraz 

czekają ich wykopy gruntów, które dotyczą samorządu powiatowego i miejskiego. Jeżeli 
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dostaną je za darmo to przyspieszyłoby to cały proces i wpłynęłoby to pozytywnie na realizację 

tej inwestycji. Kolejnym etapem jest dofinasowanie z Polski Wschodniej albo z Programu 

Regionalnego. Jest to kwota 277 milionów euro na drogi w Programie Regionalnym, więc jest 

duża konkurencja. Rozmawiała niedawno Marszałkiem Kuchcińskim, który nadzoruje sprawy 

dróg i droga 651 na początku całego procesu kosztowała 120 milinów a teraz kosztuje pół 

miliarda.  

Radny Pan Leszek Retel poinformował, że jeżeli chodzi o środki z Urzędu Marszałkowskiego 

to realizują kapitalny remont z projektu termomodernizacja sali gimnastycznej i przyległe 

obiekty. Ma nadzieje, że dzięki temu będą lepsze wyniki w sporcie. Z Cittaslow mają również 

zrobioną pracownie garncarską i będzie teraz zmieniał system ogrzewania, żeby odejść od Pana 

Andruszkiewicza i mieć coś własnego z tych źródeł, które nic nie kosztują. Podziękował  

dla Dyrektora Liceum Ogólnokształcącego i Dyrektora Zespołu Szkół Zawodowych za to,  

ze angażują swoich nauczycieli i za to, że znajdują środki na dojazd na różne zawody, 

mistrzostwa. 

 

Członek Zarządu Województwa Warmińsko-Mazurskiego Pani Jolanta Piotrowska 

odpowiedziała, że mają konkurs dla samorządów gminnych i powiatowych w ramach 

infrastruktury sportowej i szkoła, która osiąga dobre wyniki mogłaby być wyróżniona  

w konkursie w taki sposób, że samorząd ubiega się o środki dla tej szkoły np. na modernizację 

sali sportowej, boisko, oświetlenie, nowa nawierzchnia itd. A jeżeli chodzi o zajęcia to trzeba 

byłoby pomyśleć nad tą formą. 

 

Radny Pan Leszek Retel odpowiedział, że tutaj nie chodzi o zajęcia, ale żeby były środki na 

wyjazd, aby szkoła dostała jakąś pule pieniędzy np. 10 000 – 15 000 zł na zakup stroju.  

 

Członek Zarządu Województwa Warmińsko-Mazurskiego Pani Jolanta Piotrowska 

odpowiedziała, że liczą się wyniki, czyli punktacja i pogratulowała zdolnej młodzieży.  

 

Radny Pan Leszek Retel poinformował, że gmina zajęła 8 miejsce wśród 140 samorządów.  

 

Starosta Pani Marzanna Marianna Wardziejewska odpowiedziała, że są bardzo dumni  

z 2 miejsca i podziękowała Pani Marszałek za przybycie i podzielenie się wiedzą  

oraz szczegółami dotyczącymi Programu Środków Europejskich dla Warmii i Mazur.  
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Ad. 4.  

Przewodnicząca poinformowała, iż protokół z LXVI (66) Sesji Rady Powiatu został wyłożony 

do wglądu i przesłane drogą elektroniczną. Przewodnicząca Rady zapytała, czy Radni mają 

uzupełnienia bądź sprostowania do protokołów. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca przeszła do przegłosowania protokołów.  

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z LXVI (66) Sesji. 

Wyniki głosowania; 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Adam Bruś, Andrzej Ciołek, Józef Dominiuk, Anna Falińska, Alicja Anna Iwaniuk, Małgorzata 

Marianna Kuliś, Marek Kuskowski, Leszek Retel, Grażyna Barbara Senda, Karol Szablak, 

Wioletta Tomaszewska-Walc, Marzanna Marianna Wardziejewska, Piotr Wasilewski, 

Stanisław Wójtowicz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jarosław Wiktor Dzieni 

 

Przewodnicząca przeszła do realizacji kolejnego punktu obrad.  

 

Ad. 5.  

Przewodnicząca Rady Powiatu Pani Alicja Iwaniuk przedstawiła informację Przewodniczącego 

Rady z prac Rady w okresie międzysesyjnym. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Pani Alicja Iwaniuk poinformowała, że miała stały kontakt  

z kierownikami jednostek organizacyjnych powiatu, pracownikami Starostwa, a przede 

wszystkim Zarządem Powiatu między innymi: 

– zajmowała się sprawami bieżącymi Rady Powiatu,  

– pracowała nad porządkiem obrad dzisiejszej Sesji Rady Powiatu, 

– pełniłam dyżury w każdy poniedziałek od godz. 1430 do godz. 1530. 

 

Przewodnicząca przeszła do realizacji kolejnego punktu obrad.  
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Ad. 6.  

Starosta Pani Marzanna Marianna Wardziejewska przedstawiła informację z działalności 

Zarządu Powiatu w okresie międzysesyjnym oraz informację z wykonania uchwał Rady 

Powiatu. /informacja w załączeniu- zał. nr 3 do protokołu/: 

Starosta Pani Marzanna Marianna Wardziejewska poinformowała, że w terminie od 24 marca 

2023 roku do 21 kwietnia 2023 roku Zarząd Powiatu w Gołdapi odbył 2 posiedzenia, na których 

zajmował się między innymi: 

1. Zarząd Powiatu podjął uchwały w sprawie: 

a) ogłoszenia konkursu na stanowisko dyrektora Zespołu Szkół Zawodowych w Gołdapi. 

b) ogłoszenia konkursu na stanowisko dyrektora Zespołu Placówek Edukacyjno- 

Wychowawczych w Gołdapi. 

c) powołania komisji konkursowej wyłaniającej kandydata na stanowisko dyrektora 

Zespołu Szkół Zawodowych w Gołdapi. 

d) powołania komisji konkursowej wyłaniającej kandydata na stanowisko dyrektora 

Zespołu Placówek Edukacyjno-Wychowawczych w Gołdapi. 

e) unieważnienia otwartego konkursu ofert na realizację zadań publicznych Powiatu 

Gołdapskiego z zakresu prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych 

przy zabytkach wpisanych do rejestru lub znajdujących się w gminnej ewidencji 

zabytków położonych na terenie Powiatu Gołdapskiego, których realizację w roku 2023 

wspiera Powiat Gołdapski. 

f) upoważnienia dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Gołdapi do 

realizacji Programu „Asystent osobisty osoby niepełnosprawnej”- edycja 2023 

finansowanego z Funduszu Solidarnościowego.  

g) ogłoszenia konkursu na stanowisko dyrektora Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej  

w Gołdapi. 

h) ogłoszenia otwartego konkursu ofert na realizację zadania z zakresu wspierania rodziny  

i systemu pieczy zastępczej pod nazwą: „Prowadzenie dwóch całodobowych placówek 

opiekuńczo – wychowawczych typu socjalizacyjnego łączących zadania o charakterze 

interwencyjnym”. 

i) rozpatrzenia wniosku mieszkańców dotyczącego remontu drogi powiatowej nr 4850N 

ulicy Wileńskiej w Gołdapi. 

j) rozpatrzenia petycji mieszkańców w zakresie wykonania remontu drogi powiatowej  

nr 1898N. 
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2. Zarząd rozpatrzył wniosek w sprawie wyrażenia zgody na podjęcie prac zmierzających  

do sprzedaży w drodze bezprzetargowej części nieruchomości wydzielonej z działki, 

oznaczonej numerem ewidencyjnym 302/2 o pow. 0,8290 ha, położonej w obrębie 

Żytkiejmy gmina Dubeninki, która wchodzi w skład drogi powiatowej Nr 1953N. 

3. Zarząd przyjął:  

✓ raport ze stanu sanitarno–higienicznego Powiatu Gołdapskiego za rok 2022.  

✓ informację z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Gołdapi w roku 

2022.  

✓ sprawozdanie z realizacji powiatowej strategii rozwiązywania problemów społecznych 

w roku 2022. 

✓ sprawozdanie z realizacji „Powiatowego Programu Działań na Rzecz Osób  

Niepełnosprawnych” w roku 2022. 

✓ sprawozdanie z realizacji Powiatowego Programu Ochrony Zdrowia Psychicznego  

na lata 2017 – 2022 za 2022 rok.   

✓ sprawozdania finansowe jednostek budżetowych  powiatu za rok 2022. 

✓ zbiorczy bilans, rachunku zysków i strat oraz zestawienia zmian w funduszu Powiatu 

Gołdapskiego za 2022 r. oraz zbiorczej informacji dodatkowej.  

4. Zarząd dokonał oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2022 dla Powiatu Gołdapskiego. 

5. Zarząd opracował projekty uchwał Rady Powiatu w sprawie: 

✓ zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Gołdapskiego na lata 2023–2039. 

✓ zmian budżetu powiatu na rok 2023. 

 

Starosta Pani Marzanna Marianna Wardziejewska poinformowała, że w dniu 24 marca 2023 

roku Rada Powiatu w Gołdapi na LXVI (66) posiedzeniu podjęła 4 uchwały, których projekty 

opracowali: Główny specjalista ds. zdrowia i pomocy społecznej – 1 projekt uchwały, 

Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Gołdapi – 1 projekt uchwały, Wydział Finansowy – 

2 projekty uchwał. 

 

Przewodnicząca przeszła do realizacji kolejnego punktu obrad.  

 

Ad. 6.  

Wiceprzewodnicząca Komisji Planowania, Budżetu, Finansów, Promocji Powiatu, 

Gospodarki, Ochrony Środowiska, Zdrowia, Oświaty i Polityki Społecznej Pani Grażyna Sedna  

poinformowała, iż posiedzenie odbyło się w dniu 20.04.2023 r. Komisja na posiedzeniu 
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zapoznała się ze sprawami będącymi przedmiotem posiedzenia dzisiejszej sesji miedzy innymi 

zapoznała się z raportem ze stanu sanitarno–higienicznego Powiatu Gołdapskiego,  

1 informacją, przyjęła 3 sprawozdanie oraz 1 ocenę i 2 projekty uchwał. Na posiedzeniu 

Komisja wniosków nie wypracowała /opinia Komisji Stałej  w załączeniu – zał. nr 4 do protokołu/. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Józef Dominiuk poinformował, że w związku z tym, 

że nie zdawała ostatnio sprawozdania z posiedzeń Komisji Rewizyjnych informuję, że: w dniu 

21.03.2023 r. odbyło się posiedzenie Komisji rewizyjnej. Przedmiotem posiedzenia była 

informacja w zakresie pozyskiwania środków finansowych w ramach Państwowego Fundusz 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w roku 2022 r. Komisja wniosków nie wypracowała. 

W dniu 20.04.2023 odbyło się posiedzenie Komisji rewizyjnej. Przedmiotem posiedzenia był  

wniosek w sprawie udzielenie absolutorium Zarządowi Powiatu w Gołdapi z tytułu wykonania 

budżetu za 2022 rok. Komisja zapoznałam się ze sprawozdania i informacjami jednocześnie 

stwierdzając, iż skład komisji odpowiada wymogom art. 16 ustęp 2 ustawy z dnia 5 czerwca 

1998 o samorządzie powiatowym. Wniosek o udzielenie  absolutorium Zarządowi Powiatu  

w Gołdapi z tytułu wykonania budżetu za 2022 rok został przyjęty 2 głosami za, 1 głosem 

wstrzymującym przy 1 osobie nieobecnej. Powyższy wniosek został przekazany  

Pani Przewodniczącej,  po czym zostanie przesłany do Regionalnej Izby Obrachunkowej. 

 

Przewodnicząca przeszła do realizacji kolejnego punktu obrad.  

 

Ad. 8.  

Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny w Gołdapi Pani Grażyna Mentel przedstawiła  

raport ze stanu sanitarno–higienicznego Powiatu Gołdapskiego za rok 2022 /raportu ze stanu 

sanitarno–higienicznego Powiatu Gołdapskiego w formie prezentacji multimedialnej w załączeniu- zał. nr 5  

do protokołu/. 

Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny w Gołdapi Pani Grażyna Mentel poinformowała, 

że raport ze stanu sanitarno-higienicznego w formie prezentacji multimedialne został bardzo 

szczegółowo omówiony na posiedzeniu Zarządu Powiatu oraz Komisji Stałej. 

 

Przewodnicząca zapytała, czy są pytania do przedstawionego raportu? 

 

Radny Pan Jarosław Dziennis podziękował za współprace jako jednostce powiatowej  

z przedsiębiorstwem wodociągów i kanalizacji. Współpraca trwa wiele lat i nigdy nie było 

żadnego zgrzytu tylko zrozumienie.  
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Pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca przeprowadziła głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie raportu ze stanu sanitarno–higienicznego Powiatu Gołdapskiego za rok 2022. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Adam Bruś, Andrzej Ciołek, Józef Dominiuk, Jarosław Wiktor Dzienis, Anna Falińska, Alicja 

Anna Iwaniuk, Małgorzata Marianna Kuliś, Leszek Retel, Grażyna Barbara Senda, Karol 

Szablak, Wioletta Tomaszewska-Walc, Marzanna Marianna Wardziejewska, Piotr Wasilewski, 

Stanisław Wójtowicz 

NIEOBECNI (1) 

Marek Kuskowski 

 

Przewodnicząca przeszła do realizacji kolejnego punktu obrad.  

 

Ad. 9 

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Gołdapi Pani Małgorzata Gryszkowska 

przedstawiła informację z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Gołdapi  

w roku 2022 /informacja  w formie prezentacji multimedialnej w załączniku – zał. nr 6 do protokołu/. 

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Gołdapi Pani Małgorzata Gryszkowska 

poinformowała, że informacja z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Gołdapi w roku 2022 została bardzo szczegółowo omówiona na posiedzeniu Zarządu 

Powiatu oraz Komisji Stałej w formie prezentacji multimedialnej. 

 

Przewodnicząca zapytała, czy są pytania do przedstawionej informacji? 

 

Pytań nie zgłoszono.  

Przewodnicząca przeprowadziła głosowanie. 
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Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie informacji z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Gołdapi w roku 

2022. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Adam Bruś, Andrzej Ciołek, Józef Dominiuk, Jarosław Wiktor Dzienis, Anna Falińska, Alicja 

Anna Iwaniuk, Małgorzata Marianna Kuliś, Marek Kuskowski, Leszek Retel, Grażyna Barbara 

Senda, Karol Szablak, Wioletta Tomaszewska-Walc, Marzanna Marianna Wardziejewska, 

Piotr Wasilewski, Stanisław Wójtowicz 

 

Przewodnicząca przeszła do realizacji kolejnego punktu obrad.  

 

Ad. 10 

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Gołdapi Pani Małgorzata Gryszkowska 

przedstawiła sprawozdanie z realizacji powiatowej strategii rozwiązywania problemów 

społecznych w roku 2022 /sprawozdanie w formie prezentacji multimedialnej w załączniku – zał. nr 7 

do protokołu/ 

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Gołdapi Pani Małgorzata Gryszkowska 

poinformowała, że sprawozdanie z realizacji powiatowej strategii rozwiązywania problemów 

społecznych w roku 2022 zostało szczegółowo omówione w formie prezentacji multimedialnej 

podczas posiedzenia Zarządu Powiatu oraz Komisji Stałej.  

 

Przewodnicząca zapytała, czy są pytania do przedstawionego sprawozdania?  

 

Pytań nie zgłoszono.  

Przewodnicząca przeprowadziła głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie sprawozdania z realizacji powiatowej strategii rozwiązywania problemów 

społecznych w roku 2022. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
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ZA (15) 

Adam Bruś, Andrzej Ciołek, Józef Dominiuk, Jarosław Wiktor Dzienis, Anna Falińska, Alicja 

Anna Iwaniuk, Małgorzata Marianna Kuliś, Marek Kuskowski, Leszek Retel, Grażyna Barbara 

Senda, Karol Szablak, Wioletta Tomaszewska-Walc, Marzanna Marianna Wardziejewska, 

Piotr Wasilewski, Stanisław Wójtowicz. 

Przewodnicząca przeszła do realizacji kolejnego punktu obrad.  

 

Ad. 11 

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Gołdapi Pani Małgorzata Gryszkowska 

przedstawiła sprawozdanie z realizacji „Powiatowego Programu Działań na Rzecz Osób 

Niepełnosprawnych” w roku 2022 /informacja  w formie prezentacji multimedialnej w załączeniu - zał.  

nr 8 do protokołu/. 

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Gołdapi Pani Małgorzata Gryszkowska 

poinformowała, że sprawozdanie z realizacji „Powiatowego Programu Działań na Rzecz Osób 

Niepełnosprawnych” w roku 2022 zostało szczegółowo omówione w formie prezentacji 

multimedialnej podczas posiedzenia Zarządu Powiatu oraz Komisji Stałej. 

 

Przewodnicząca zapytała, czy są pytania do przedstawionego sprawozdania? 

 

Pytań nie zgłoszono.  

Przewodnicząca przeprowadziła głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie sprawozdania realizacji „Powiatowego Programu Działań na Rzecz Osób 

Niepełnosprawnych” w roku 2022. 

Wyniki głosowania; 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Adam Bruś, Andrzej Ciołek, Józef Dominiuk, Jarosław Wiktor Dzienis, Anna Falińska, Alicja 

Anna Iwaniuk, Małgorzata Marianna Kuliś, Marek Kuskowski, Leszek Retel, Grażyna Barbara 

Senda, Karol Szablak, Wioletta Tomaszewska-Walc, Marzanna Marianna Wardziejewska, 

Piotr Wasilewski, Stanisław Wójtowicz 

 

Przewodnicząca przeszła do realizacji kolejnego punktu obrad.  
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Ad. 12  

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Gołdapi Pani Małgorzata Gryszkowska 

przedstawiła informacje z zakresu dokonania oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2022 

dla Powiatu Gołdapskiego /informacja w formie prezentacji multimedialnej  w załączniku – zał. nr 9   

do protokołu/. 

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Gołdapi Pani Małgorzata Gryszkowska 

bardzo szczegółowo omówiła dokonaną ocenę zasobów pomocy społecznej za rok 2022  

dla Powiatu Gołdapskiego. 

 

Przewodnicząca zapytała, czy są pytania do  przedstawionej informacji? 

 

Pytań nie zgłoszono.  

Przewodnicząca przeprowadziła głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

Dokonanie oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2022 dla Powiatu Gołdapskiego. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Adam Bruś, Andrzej Ciołek, Józef Dominiuk, Jarosław Wiktor Dzienis, Anna Falińska, Alicja 

Anna Iwaniuk, Małgorzata Marianna Kuliś, Marek Kuskowski, Leszek Retel, Grażyna Barbara 

Senda, Karol Szablak, Wioletta Tomaszewska-Walc, Marzanna Marianna Wardziejewska, 

Piotr Wasilewski, Stanisław Wójtowicz 

 

Przewodnicząca przeszła do realizacji kolejnego punktu obrad.  

 

Ad. 12 

Główny specjalista ds. Zdrowia i Pomocy Społecznej Pani Magdalena Mackiewicz 

przedstawiła sprawozdanie z realizacji Powiatowego Programu Ochrony Zdrowia 

Psychicznego na lata 2017 – 2022 za 2022 rok /sprawozdanie w formie prezentacji multimedialnej  

w załączeniu - zał. nr 10 do protokołu/. 
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Główny specjalista ds. Zdrowia i Pomocy Społecznej Pani Magdalena Mackiewicz bardzo 

szczegółowo omówiła sprawozdanie z realizacji Powiatowego Programu Ochrony Zdrowia 

Psychicznego na lata 2017 – 2022 za 2022 rok w formie prezentacji multimedialnej.  

 

Przewodnicząca zapytała, czy są pytania do przedstawionego sprawozdania? 

 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca przeprowadziła głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie sprawozdanie z realizacji Powiatowego Programu Ochrony Zdrowia Psychicznego 

na lata 2017 – 2022 za 2022 rok. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI:  

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Adam Bruś, Andrzej Ciołek, Józef Dominiuk, Jarosław Wiktor Dzienis, Anna Falińska, Alicja 

Anna Iwaniuk, Małgorzata Marianna Kuliś, Marek Kuskowski, Leszek Retel, Grażyna Barbara 

Senda, Karol Szablak, Wioletta Tomaszewska-Walc, Marzanna Marianna Wardziejewska, 

Piotr Wasilewski, Stanisław Wójtowicz 

 

Przewodnicząca przeszła do realizacji kolejnego punktu obrad.  

 

Ad. 14a 

Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz przedstawiła projekt uchwały Rady Powiatu  

w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Gołdapskiego na lata 2023–2039 

/projekt uchwały Rady Powiatu w załączeniu – zał. nr. 11 do protokołu/. 

Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz poinformowała, że projekt uchwały był omawiany 

na posiedzeniu Zarządu Powiatu, jak również w komisji stałych rady. Jeżeli chodzi o zmiany 

w Wieloletniej Prognozie Finansowej dokonuje się głównie tutaj zmiany zgodnie ze zmianami 

w sprawie zmian budżetu powiatu, zostają urealnione dochody, wydatki, przychody, rozchody, 

deficyt, jak również prognozowane dochody w poszczególnych latach aktualizowane zostały 

dane uzupełniające i jednocześnie informuję, że propozycja dotyczyła zmiany w zadaniu 

remont drogi powiatowej Linowo-Przerośl. w związku z brakiem na chwilę obecną możliwości 

realizacji tego zadania proponuje się pozyskane środki z Rządowego Funduszu Inwestycji 
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Lokalnych przeznaczyć na ten moment na remont, na roboty remontowo-budowlane  

na obiekcie mostowym w miejscowości Skocze.  

 

Przewodnicząca zapytała, czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały Rady Powiatu? 

 

Radna Pani Anna Falińska poinformowała, że złożyła wniosek w imieniu mieszkańców  

na remont drogi Linowo-Przerośl i na remont mostu w Skoczach i dostała odpowiedź dotyczącą 

drogi Linowo-Przerośl, że ta droga będzie remontowana w późniejszej edycji z innych środków. 

Zadała jaką kwotę będzie przesunięcie bo 490 000,00 zł wynosi cały remont?  

 

Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz odpowiedziała, że w ramach Rządowego Funduszu 

Inwestycji Lokalnych powiat gołdapski pozyskał środki w 2021 roku i pozostały środki  

z pierwszej edycji, które wynoszą na chwilę obecną 378 658 zł. Te środki proponuje  

się przesunąć do zadania na remont mostu. Na chwilę obecną nie znajdują konieczności 

wydatkowania, ponieważ na liscie podstawowej nie znajduje się droga Linowo-Przerośl  

po rozstrzygniętym naborze tych wniosków. Zarząd Powiatu pozyskiwał środki na ten cel  

i będą zabezpieczone środki własne na realizacje tego zadania w przypadku pozyskania 

środków przy przychylności Rady Powiatu. 

 

Radna Pani Anna Falińska poinformowała, że rozumie zasadność tego mostu bo jest  

w opłakanym stanie. Zapytała czy 378 658 zł będzie przekazane na realizacje tego zadania a 

reszta ze środków własnych powiatu?  

Skarbnik Pani Bożena Radzewicz odpowiedziała, że tak. 

Starosta Pani Marzanna Marianna Wardziejewska poinformowała, że Zarząd Powiatu w 2021 

roku składał wniosek o remont mostu w Skoczach a 2022 roku Zarząd ponowił ten wniosek i 

dodatkowo pojawił się wniosek Pani Radnej Anny Falińskiej. W 2021 roku Zarząd planował w 

budżecie remont mostu w Skoczach, natomiast stan techniczny był sprawdzany w ubiegłym 

roku i w tym roku i stan techniczny po zimie warunki atmosferyczne spowodowały, ze był on 

w opłakanym stanie i dlatego trzeba te środki przesunąć i ten most wyremontować. Priorytetem 

jest również dla wszystkim droga Linowo-Przerośl i w związku z tym, ze mają zabezpieczone 

środki z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych to przesuwają jako wkład własny bo 

zdobili w części środki na remont tego mostu. Natomiast dalej będą się starać o zdobycie 

dofinansowania z Polskiego Ładu bo będzie taki nabór wniosków na drogi w 2023 roku, 
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ponieważ są tam proporcje 95/5 lub 98/2. Jak jesteśmy na liście rezerwowej z Funduszu 

Rozwoju Dróg to tam dofinasowanie jest 50/50%, więc trzeba poczekać do ogłoszenia 

konkursu, żeby drogę Linowo-Przerośl wyremontować jak najszybciej.  

 

Radna Pani Anna Falińska odpowiedziała, że chciałby, aby Pani Starosta przekazała jej wniosek 

na piśmie z 2021 roku i 2022 roku bo takiego wniosku nie pamięta. 

 

Starosta Pani Marzanna Marianna Wardziejewska poinformowała, że ma przed sobą projekty 

planu finansowego jednostki na 2022-2023 rok i ma cały wykaz wniosków na których opiera 

swoją wiedzę. 

 

Radny Pan Marek Kuskowski odpowiedziała, że od 2021 roku można było wykazać  

się skutecznością i z RFIL oraz z Polskiego Ładu uzyskać środki bo mamy i informacje,  

że w lutym bieżącego roku kolejny wniosek spadł, który był miarą skuteczności zadania. 

Uważa, że tak łatwych środków do wzięcia jak w RFILU czy też Polskim Ładzie nie ma  

bo nie mają żadnych kryteriów, dlatego wystarczyło złożyć tylko wniosek formalny. 

 

Radny Pan Marek Kuskowski zapytał, która inwestycja na tym ucierpiała lub ucierpi  

przez to, ze zostało przesunięte 378 658 zł? Czy być może było tak, że wszystkie inwestycje  

z RFILU zostały zrealizowane i to jest nadwyżka, która została?  

 

Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz odpowiedziała, że środki przy projekcji budżetu  

na 2023 rok były zabezpieczone jako źródło finansowania wkładu własnego do inwestycji drogi 

Linowo-Przerośl. Ta inwestycja nie została pozytywnie rozpatrzona przez Zarząd, dlatego 

proponuje się zabezpieczenie tych środków na inną inwestycję pod nazwą remontu w Skoczach. 

Te środki są z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych, które mogą być przeznaczane 

jedynie na wydatki majątkowe, dlatego należy je teraz wykorzystać.  

 

Radny Pan Marek Kuskowski zapytał czy te środki były z RFILU były przeznaczone na drogę 

Linowo-Przerośl? 

 

Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz odpowiedziała, że ostatecznie tak. Środki, które 

zostały w kwocie 378 658 zł zostały pozyskane w sposób obligatoryjny inaczej niż środki 

przeznaczone na realizację poszczególnych inwestycji, czyli budowa boiska, adaptacja 
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pomieszczeń lub innych inwestycji wymienionych w załączniku inwestycyjnym. Te środki były 

w wysokości 1 miliona 425 000 zł pozyskane obligatoryjnie przez powiat gołdapski  

i pierwotnie były przeznaczone na realizację inwestycji drogowej Widgiry-Żabin. Środki, które 

zostały niewykorzystane postanowiono w 2022 roku przyjąć do projektu budżetu na 2023 rok 

celem zabezpieczenia pokrycia wkładu własnego do inwestycji drogowej Linowo-Przerośl.  

 

Radny Pan Marek Kuskowski poinformował, że na dwóch ostatnich sesjach słyszeli,  

że nie ma pieniędzy a okazało się, ze pieniądze były przeznaczone na ten cel jako wkład własny. 

W lutym było już wiadomo, że droga nie zostanie szybko zrobiona, natomiast były środki  

na bieżącą naprawę lub polepszenie najgorszych odcinków.  

 

Radna Pani Anna Falińska odpowiedziała, że ma przed sobą pismo z 23 lutego 2023 od Zarządu 

do niej i w odpowiedzi na wniosek w sprawie remontu drogi powiatowej nr 1974N o przebiegu 

Linowo Przerośl Gołdapska. Otrzymałam informacje, iż w wyniku rozstrzygnięcia wniosek 

dotyczący modernizacji drogi powiatowej nr 1974 Linowo Przemyśl Gołdapska nie został 

zakwalifikowany do dofinansowania. Mam to na piśmie. Czyli tych pieniędzy nie było, taką 

dostałem odpowiedź. Nie oznacza to, że w przyszłości wniosek o dofinansowanie na remont 

przedmiotowej drogi nie będzie składany. Jest to zależne przede wszystkim od programów 

rządowych, umożliwiających pozyskiwanie finansów. Zarząd Dróg w tym momencie 

monitoruje na bieżąco pojawiające się ogłoszenia o naborach wniosków, o kryteriach jakie 

brane są pod uwagę, przy ich ocenie merytorycznej, o czym na bieżąco informuje Zarząd 

Powiatu w Gołdapi. Jak najbardziej. Otrzymałam informację, że jak będą pieniążki, będzie 

refundacja, ta droga będzie brana pod uwagę tylko, że byłam pewna, że tych pieniążków nie 

ma. 

 

Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz przeprawiła  jeszcze raz powtórzyła dodając, że 

myślałam, że już czytelnie mówiłam. Środki zabezpieczaliśmy przy uchwalaniu budżetu na rok 

2023 i przeznaczyliśmy rządowe środki w ramach Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych 

jako zabezpieczenie pokrycia wkładu własnego. W Wieloletniej Prognozie Finansowej macie 

Państwo to zadanie do realizacji, droga Linowo Przerośl do chwili obecnej, a na dzisiejszej sesji 

no niestety w związku z tym, że nie otrzymaliśmy dofinansowania w ramach listy podstawowej, 

a na liście rezerwowej znajdujemy się na 19 miejscu, bądźmy realistami raczej jest to 

niemożliwe otrzymanie tych środków i tak jak Pani Starosta tutaj powiedziała, jest lepszym 

rozwiązaniem przeczekanie chwili i podjęcie próby pozyskania środków w ramach Rządowego 
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Funduszu Polski Ład, gdzie finansowanie jest dużo korzystniejsze niż obecne jakie 

otrzymaliśmy w ramach 50 do 50%. No nie Szanowni Państwo jeszcze raz powtarzam, to były 

środki przeznaczone na wkład własny i powtarzam, że Rządowy Fundusz Inwestycji Lokalnych 

był przeznaczony na wydatki majątkowe. Natomiast sama naprawa no zrozumcie Państwo, że 

jest realizowane przez Zarząd Dróg Powiatowych w ramach wydatków bieżących i w dniu 

dzisiejszym również przy uchwalaniu, przy budżecie będziemy wprowadzać środki jeżeli 

Państwo się pochylić się nad tym, na realizację też tego zadania gdzie będzie możliwość 

dokonywania większych napraw bieżących dróg. I na ten moment dotrzymać do kolejnego 

naboru i spróbować pozyskać kolejne środki na dane inwestycje.  

 

Skarbnik Pani Marzanna Wardziejewska dodała, że jeszcze chciałabym Państwu dodać, że tak 

postępuje wiele samorządów w województwie i w Polsce, że nawet my jesteśmy na liście 

rezerwowej z planem remontu tej drogi. Natomiast samorządy, które są na tej głównej liście, 

ich inwestycje też często gęsto rezygnują jednak z wykonywania tych remontów czy innych 

tych planów inwestycyjnych tylko dlatego, że właśnie te środki z Polskiego Ładu i ta proporcja 

95 do 5 jest o wiele lepsza, niż z Funduszu Rozwoju Regionu Rozwoju Dróg. Także tak 

postępuje wiele samorządów i myślę, że w tym nie ma nic dziwnego, że możemy wydać 

mniejsze pieniądze, wkład nasz być mniejszy i dzięki temu będziemy mogli zrobić więcej dróg. 

Mam nadzieję, że tak będzie.  

 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Pani Sylwia Wrzesień-Kisielewska uzupełniła 

informację, bo jeżeli chodzi o drogę Linowo Przerośl, to na pewno doskonale pamiętacie,  

że w jednej z edycji z Polskiego Ładu wniosek był składany na drogę Linowo Przerośl  

w ubiegłym roku, bo w sumie tych wniosków w trzech edycjach złożyliśmy aż 7, ale ten 

wniosek niestety nie dostał pozytywnej aprobaty i dlatego my nie mamy absolutnie nic 

przeciwko temu, żeby wnioskować po raz kolejny, ale proszę nie zapominać o tym, że o tą 

drogę wnioskowaliśmy już w jednej z edycji Polskiego Ładu w ubiegłym roku. 

 

Radny Pan Marek Kuskowski dodał, że rzeczywiście tak były składane i był czas,  

żeby popracować nad nim. To jest miarą skuteczności, podkreślam to tutaj po raz któryś z kolei, 

a na tej sesji chyba drugi czy trzeci raz. To nie do Pani zarzut, bo są ludzie, których wybraliśmy 

jako rada od tego. Zapytał o zakres prac, jest to prawie 500000 i z uzasadnienia do projektu 

uchwały jest napisane, że to są pilne prace. Co wchodzi w zakres tych właśnie działań pilnych, 

niezbędnych, co można zrobić za te pieniądze.  
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Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Pani Sylwia Wrzesień-Kisielewska odpowiedziała,  

że jeżeli chodzi o remont obiektu mostowego w miejscowości Skocze, to są przewidziane 

podobne roboty jakie były wykonywane na moście w Rożyńsku, czyli wymianę całego pokładu 

dolnego, górnego, obiektu mostowego z oczyszczaniem przyczółków, z oczyszczaniem 

podłużnic, podłużnych stalowych konstrukcji, które są cztery, z oczyszczaniem rolek, na który 

pracuje most, wymiana całego podkłady drewnianego dolnego górnego, czyli praktycznie cały 

obiekt mostowy, łącznie z ewentualnie wykonaniem umocowania rzeki w postaci gabionów, 

czyli takich koszy gabionowych, w których są kamienie. Czy to akurat będzie pozycja 

potrzebna do zrealizowania to jeszcze się na tym bardzo mocno zastanawiam, na pewno  

to omówię z mostowcem jeszcze przed ogłoszeniem przetargu, bo to jest inwestycja, która  

na pewno będzie tego wymagała i stricte są to takie same roboty jakie były przy moście  

w Rożyńsku, nic się tam nie zmieni tylko tyle, że będzie nowy po prostu obiekt mostowy  

w postaci nowych elementów i wszystko będzie wymienione.  

 

Radny Pan Marek Kuskowski dopytam, zyskujemy nowo wyremontowany kompletnie most. 

Są to najpilniejsze prace tylko gruntowne. Przy pozytywnym czyli przy akceptacji  

przez radę tego rodzaju rozwiązania, kiedy planuje Pani ogłoszenie przetargu i realizacje, 

zakładając, że pierwszy przetarg przyniesie korzystne rozwiązanie, czyli wyłonienie 

wykonawcy?  

 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Pani Sylwia Wrzesień-Kisielewska odpowiedziała,  

że jak najbardziej Zarząd Dróg mam zamiar ogłosić przetarg i wykonać zadanie jeszcze w tym 

roku. Nie są to prace które wymagają wielu miesięcy prac. Most Rożyńsku był wykonany  

w przeciągu zaledwie dwóch miesięcy i to jest okres, który będzie nam wystarczający. 

Wstępnie rozmawiałem już z kilkoma firmami, które zajmują się takimi rzeczami. Ściągnęłam 

tutaj też na ten obiekt człowieka, który posiada uprawnienia mostowe. Pozwoliłam sobie tutaj 

na udział członków Zarządu Powiatu na tym obiekcie mostowym. Praktycznie cały Zarząd 

Powiatu był, widział w jakim stanie jest konstrukcja, ale tej zimy powstał ubytek w obiekcie 

mostowym i gdyby nie blacha, która utrzymuje ten mostem, ten pokład obiektu mostowego, 

tam po prostu już by był zamknięty na dzień dzisiejszy, gdyż jest po prostu na wylot prześwit 

przez cały most i to ewidentnie widać, to każdy z nas może wejść zobaczyć, tam jest dostęp  

do obiektu mostowego, są schody, którymi można zejść, można sfotografować. Ja ten most  

już od wielu miesięcy praktycznie raz w tygodniu na nim jestem i go obserwuję. To samo  

przy wizycie w terenie powiedział mostowiec, że ten most powinien być na bieżąco 
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monitorowany i jak najszybciej należy go wyremontować zgodnie z tym zakresem, który jest 

opisany chociażby w kosztorysie.  

 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący przeprowadził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Gołdapskiego na lata 2023–2039. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Adam Bruś, Andrzej Ciołek, Józef Dominiuk, Anna Falińska, Alicja Anna Iwaniuk, Małgorzata 

Marianna Kuliś, Marek Kuskowski, Leszek Retel, Grażyna Barbara Senda, Karol Szablak, 

Wioletta Tomaszewska-Walc, Marzanna Marianna Wardziejewska, Piotr Wasilewski, 

Stanisław Wójtowicz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jarosław Wiktor Dzienis 

 

Przewodnicząca przeszła do realizacji kolejnego punktu obrad.  

 

Ad. 14b 

Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz przedstawiła projekt uchwały Rady Powiatu  

w sprawie zmian budżetu Powiatu Gołdapskiego na roku 2023 /projekt uchwały Rady Powiatu  

w załączeniu – zał. nr 12 do protokołu/. 

Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz poinformowała, że zmiany budżetu w roku 2023 

omawiany był na posiedzeniu Zarządu Powiatu, jak również Komisji Stałej. Zmiany 

dokonywane są zgodnie z decyzją Wojewody Warmińsko-Mazurskiego, złożonymi wnioskami 

przez kierowników poszczególnych jednostek organizacyjnych oraz naczelników wydziałów. 

W wydatkach majątkowych, w związku ze złożoną ofertą w zespole placówek edukacyjno-

wychowawczych, jest zabezpieczenie środków już niedużych w wysokości około 3000,00 zł 

na dokończenie realizacji zadania pod nazwą adaptacja pomieszczeń po byłym domu świętej 

Faustyny w Gołdapi, na potrzeby zespołu placówek edukacyjno-wychowawczych 

przewidzianych właśnie do realizacji w bieżącym roku. Również zabezpieczamy środki na 

remont dróg, na wydatki właśnie bieżące, remont mostu.  
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Przewodnicząca zapytała, czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały Rady Powiatu? 

 

Radny Pan Marek Kuskowski zapytał o dodatkową składkę do Stowarzyszenia Ego Kraina 

bociana. Sądzę, że rozpoczęły się jakieś prace tak, dlatego chciałbym poznać jakby szeroko, na 

co się zdecydowaliśmy? Co powstanie w wyniku tych prac, bo zakładam, że to jest ten właśnie 

program, który zyska jakby to dodatkowe wzmocnienie przy aplikowaniu ośrodków z RPO, 

czyli z środków unijnych? Co konkretnie wchodzi w ten projekt i czy dokładnie jest tak jak 

mówię, czyli tylko i wyłącznie związane z opracowaniem dokumentacji?  

 

Skarbnik Pani Bożenia Radzewicz odpowiedziała, że została podjęta uchwała przez walne 

zebranie członków Stowarzyszenia Eko Kraina Bociana, dnia 23 marca w sprawie określenia 

wysokości i terminu wpłaty dodatkowej składki członkowskiej w roku 2023, proponuje się 

zwiększenie wydatków zgodnie z podziałem jaki został dokonany podczas wypracowania przez 

walne zebranie procentowego udziału poszczególnych powiatów i gmin, które będą 

przystępowały do realizacji tego zadania. Powiat Gołdapski przypomnijmy jest członkiem 

Stowarzyszenia Ego. Obecnie Stowarzyszenie rozpoczęło prace nad projektem strategicznym 

z Bocianem przez Ego, utworzenie subregionalnego szlaku rowerowego ujętym w programie 

regionalnym Województwa Warmińsko-Mazurskiego, fundusze europejskie dla Warmii  

i Mazur na lata 2021-2027. Ma powstać ścieżka rowerowa właśnie łącząca Green Velo.  

To o czym Pani Marszałek mówiła w szczegółach. Myślę, że tutaj wsparciem byłaby mi Pani 

Dyrektor jeżeli chodzi o samą ścieżkę rowerową, natomiast i podczas tych spotkań też zostały 

wypracowane procentowe udziały ze względu na długość mniej więcej długość tych ścieżek 

rowerowych przypadających dla powiatów i gmin. Natomiast w naszym wypadku tutaj mimo, 

że Powiat Gołdapski ma dłuższy zakres do realizacji tych ścieżek rowerowych niż gmina 

Gołdap, wypracowane zostało stanowisko, w związku z którym Gmina Gołdap będzie aktywnie 

uczestniczyć również przy realizacji tych ścieżek i został nasz udział pomniejszony dzięki 

właśnie wypracowanemu stanowisku 50 do 50%, podzielona została również wysokość składki 

dodatkowej. W ramach tej składki będą walne zebranie wypracowało stanowisko, dzięki 

któremu będą pokryte między innymi wszelkie koszty związane z procedurą przygotowawczą, 

będzie opracowane studium z tego co pamiętam, jak również wykonalności będzie 

weryfikowana długość, może nie tyle długość, co w ogóle umiejscowienie tych ścieżek, 

możliwości realizacji tych ścieżek. Natomiast regulacji stanów prawnych tutaj wchodzą w grę 

no de facto wynagrodzenia osób podejmujących również działania w tym zakresie, piszące 
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wniosek o dofinansowanie, cały zakres prac związanych z przygotowanym etapem wstępnym, 

że tak określę przy realizacji tego zadania.  

 

Starosta Pan Marzanna Wardziejewska. dodała, że razem z Panią Dyrektor uczestniczyliśmy  

w walny zebraniu stowarzyszenia i powiem, że do tego stowarzyszenia należą gminy  

ze wszystkich naszych trzech powiatów, znaczy z naszych trzech powiatów Gołdapskiego, 

Oleckiego i Ełckiego i wszystkie samorządy jednogłośnie przyjęły właśnie podniesienie  

tej stawki, która jest niezbędna, żeby później w przyszłości realizować ten projekt. Wynika  

to z programu strategicznego, gdzie już na początku właśnie tych pieniędzy europejskich  

dla Warmii i Mazur, są one tak zwane naznaczone, czyli one są przeznaczone na Ego Kraina 

Bociana, na wykonanie ścieżek w tych trzech powiatach.  

 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca przeprowadziła głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmian budżetu powiatu na rok 2023. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Adam Bruś, Andrzej Ciołek, Józef Dominiuk, Anna Falińska, Alicja Anna Iwaniuk, Małgorzata 

Marianna Kuliś, Marek Kuskowski, Leszek Retel, Grażyna Barbara Senda, Karol Szablak, 

Wioletta Tomaszewska-Walc, Marzanna Marianna Wardziejewska, Piotr Wasilewski, 

Stanisław Wójtowicz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jarosław Wiktor Dzienis 

 

Przewodnicząca przeszła do realizacji kolejnego punktu obrad.  

 

Ad. 15 

Interpelacji Radnych nie zgłoszono.  
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Ad. 16 

Radna Pani Małgorzata Kuliś poinformowała, że dwa miesiące temu skierowała do Pani 

Przewodniczącej  prośbę o przygotowanie dokumentów dotyczących głosowania diety 

radnych. Radna Pani Małgorzata Kuliś dodała, że dzisiaj mija drugi miesiąc i dokumenty  

nie zostały przekazane. Radna zapytała jaki jest powód.  

 

Przewodnicząca Rady Pani Alicja Iwaniuk odpowiedziała, że dokumenty są przygotowane. 

 

Radna Pani Małgorzata Kuliś odpowiedziała dobrze dziękuję bardzo.  

 

Ad. 17 

Wniosków i oświadczeń Radnych nie zgłoszono  

 

Ad. 18 

Radny Pan Marek Kuskowski poinformowała, że jakiś czas temu mówił o tym, że nie ma jakby 

sensu składać interpelacji, ponieważ na swoje interpolacje nie otrzymałem odpowiedzi,  

to znaczy otrzymałem wymijającą informację. Chcę Państwu powiedzieć jakby publicznie, bo 

ostatnio zdecydowałem się na zadawanie pytań w trybie dostępu do informacji publicznej. 

Oczywiście odpowiedź była taka, że na pięć zadanym pytań, na cztery nie otrzymałem 

odpowiedzi, a właściwie pozorną odpowiedź, czyli taką wymijająca. Dlatego zdecydowałem 

się na wniesienie skargi do Sądu Administracyjnego i mam nadzieję, że tam uzyskam, albo sad 

przynajmniej wyegzekwuje. Chciałem poinformować Państwa o takim konsekwentnym dość 

działaniu, do czego chyba należy zachęcać.  

 

Ad. 19 

Odpowiedzi na zgłoszone wnioski Komisji Stałych Rady nie zgłoszono. 

 

Ad. 20 

Radna Pani Małgorzata Kuliś skierowała do Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych,  

trzy pytania. Na jakim etapie są w tej chwili remonty dróg powiatowych i w jakim miejscu,  

w jakim terminie będą usunięte usterki, które zgłaszałam. Drugie pytanie kiedy będzie 

rozpoczęty remont na terenie Jagoczany, no to z tego programu 98 do 2? Bo z tego  

co orientowałam się to jeszcze nic się nie dzieje. Trzecie pytanie remont drogi powiatowej 

Banie Mazurskie Grodzisko, też o tym rozmawiałyśmy. Wspomniała Pani że to jest w zasadzie 
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priorytet jeżeli chodzi o stan obecny, i oczywiście priorytet jeżeli chodzi o przyszłe rozdanie 

odnośnie remontu drogi Banie Grodzisko z pozyskanych środków z funduszy. 

 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowch Pani Sylwia Wrzesień – Kisielewska odpowiedziała, że 

jeżeli chodzi o remonty dróg, które odbywają się obecnie, a są dotowane z Polskiego Ładu, to 

droga Kierzki, tam jest już wylana nawierzchnia wiążąca. Dodam tylko w drugim pytaniu Pani 

radnej, te poprawki, które były przez Panią zgłoszone były mi znane tak jak Pani mówiła mi 

telefonicznie. Dzisiaj się spotykam o 16:00 z wykonawcą i z inspektorem nadzoru. Mamy 

opracowaną technologię naprawy tego tak jak wcześniej mówiłam, że to będzie naprawione 

zanim będzie położona nawierzchnia ścieralna i tyle na ten temat. Jeśli chodzi o drogę Kierzki. 

Dalej z kolei jeżeli chodzi o drogę Jagiele - Żabin, tam już jest wylana i nawierzchnia wiążąca 

i ścieralna na odcinku ponad 3 km. Został zrobiony dojazd też do cmentarza, o który swego 

czasu wnioskował Pan Wójt i prawie, że to jest temat zamknięty. Oczywiście brakuje tam 

jeszcze oznakowania pionowego i usypiania poboczy, ale to po tym weekendzie majowym na 

pewno pracownicy będą tam robili. W dniu dzisiejszym jest wylewana nawierzchnia zarówno 

i wiążąca i ścieralna w Boćwińskim Młynie, to jest odcinek niespełna 200 m długości i też 

finalnie już niedługo będzie zakończone. Z kolei odcinku około 4 km na drodze Rudzie 

Kowalki też jest położona jedna warstwa nawierzchni, warstwa wiążąca. Po weekendzie 

majowym będzie układana brakująca część 2 km warstwy wiążącej. Bardzo wiele pytań miałam 

ze strony mieszkańców, chociażby też od Pana Józefa Dominiuka radnego, pytań odnośnie 

tego, że mieszkańcy są bardzo zaniepokojeni, gdyż wykonawca wykonał nawierzchnię drogi 

na odcinku 4 km, a 2 km zostawił i już poszła nieprawdziwa informacja w eter, że Zarząd Dróg 

nie będzie dłuższej drogi robił, a my w planach mamy 6 km ponad i te 6 km wykonamy. Także 

nie bójcie się Państwo, to co zostało założone w naszych założeniach i we wnioskach  

o dofinansowanie będzie wykonane. A jeżeli chodzi o kolejną ta edycję jeżeli Polskiego Ładu, 

czyli tą popeegerowską, wykonawca jest na etapie wykonywania, opracowania projektu 

tymczasowej organizacji ruchu. W tym tygodniu wpłynął też wniosek, może nie wniosek,  

a wstępnie przygotowany projekt przez wykonawcę. Otrzymał on uwagi, od nas uwagi  

od Zarządu Dróg co ewentualnie w tym projekcie należałoby poprawić, bo zaznaczam,  

że on też obejmuje teren miejski czyli ulice Reymonta, Armii Krajowej, Emilii Plater  

i Kościuszki i wówczas będziemy wiedzieli kiedy wykonawca wejdzie w teren. 

Niewykluczone, że jeszcze w miesiącu kwietniu pojawi się na terenie miejskim. Jak ustalę 

konkretną datę wykonania nawierzchni bitumicznej przez miejscowość Jagoczany odcinek 3 

km, tak jak Państwo też wiecie on był planowany jako półtora kilometra, ale nasze ryzyko się 
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opłaciło ogłaszając przetarg. Także z miłą chęcią oddzwonię i poinformuję kiedy będzie to 

konkretny termin, bo Pani radna nie jest pierwszą osobą, która o to pyta, bo też są mieszkańcy, 

którzy też już do mnie dzwonią i też z niecierpliwością na to czekają, bo widzą co już się dzieje 

na Żabinie i co zostało wykonane na Żabinie. Także tyle w zakresie tych trzech odpowiedzi. 

Jeżeli Państwo macie jakieś pytania to bardzo proszę.  

 

Radna Pani Małgorzata Kuliś  zapytała jak będą wyglądały pobocza na drogach obecnie 

remontowanych i czy będę zjazdy do dróg rolników?  

 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień –Kisielewska 

odpowiedziała, że nie będą wykonywane zjazdy bitumiczne na całej długości drogi. To jest ta 

sama technologia jaką przyjęliśmy w poprzednich latach, w momencie kiedy była wykonywana 

droga od Widgir w kierunku miejscowości Jagiele. Wówczas Państwa informowałam o tym, że 

moją propozycją jest wykonanie drogi po długości, bez ingerowania w zjazdy z nawierzchni 

bitumicznej, ewentualnie dosypanie kruszywa na tych wjazdach z kruszywa naturalnego 

łamanego, tak z domieszką kruszywa łamanego i to robimy. Tłumaczyłam to tym, że chcemy 

zrobić jak najdłuższy odcinek drogi o nawierzchni bitumicznej, nie wchodząc stricte w odcinki 

te w bok, bo to na pewno podraża inwestycje. To samo będzie na tych zadaniach wszystkich 

inwestycyjnych, czy to w jednej, czy to w drugiej edycji, czy to w trzeciej edycji 

popeegerowskiej tej drodze drogi Jagoczany, jest ta sama technologia przyjęta pobocza tylko  

i wyłącznie na wyjazdach i dojazdach z kruszywa i to wykonawca robi na bieżąco, tam gdzie 

jest ewentualnie już ułożenie tych warstw nawierzchni, jeżeli mieszkańcy mają problem  

z wyjazdem to jest to na bieżąco robione. Jeszcze dodatkowo będzie poboczarka z tego,  

no maszynowo będzie układane pobocze, będzie ustawione nowe oznakowanie i wówczas 

będziemy mogli myśleć o tym, żeby odbierać drogę i ewentualnie płacić wykonawcy  

za wykonanie zadania po uzyskaniu protokołu odbioru końcowego. Jeszcze wrócę,  

bo zapomniałam odpowiedzieć na jedno pytanie jeżeli chodzi o drogę Banie Grodzisko.  

Tak oczywiście też Pani radna nie jest już pierwsza osobą, która pyta o to kiedy będziemy robić 

remonty cząstkowe i ja wszystkim mieszkańcom i zarówno tym Państwu radym, bo też i Pan 

radny Karol Szablak o tym wspominał, nie tylko, mówiłam o technologii wykonania, że jest 

nam niezbędna emulsja asfaltowa do tego, żeby wyremontować tą drogę. Już mówię dlaczego. 

Tam są ubytki, które faktycznie nie nadają się do tego, żeby łatać na masą na zimno te miejsca,. 

Na drodze Banie Mazurskie Grodzisko w miejscowości Grodzisko jest najwięcej tych ubytków, 

aczkolwiek jeżdżąc w poprzednim tygodniu niedzielą, bo sobie pozwoliłam na wyjazd 
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prywatny w tamtym kierunku, żeby zerknąć jak droga od Lis do Grodziska wygląda, bo bardzo 

często jestem w Lisach, ale do Grodziska jakiś czas już nie zaglądałam, są głębokie ubytki, ale 

też nadające się tylko i wyłącznie na emulsję i to właśnie jeżeli Państwo dzisiaj, już Państwo 

dzisiaj zatwierdziliście nam środki w budżecie na to, żeby kupić emocję asfaltową, ja ogłaszam 

w przyszłym tygodniu króciutkie zapytanie ofertowe odnośnie zakupu emulsji, kupujemy 

emulsje i na pewno rozpoczniemy łatanie ubytków. Widzieliście Państwo na pewno na mieście 

w przeciągu ostatnich dwóch dni, nasi pracownicy ulice mieście też naprawiali tym systemem 

drogi, bo kupiliśmy, pozwoliliśmy sobie na zakup niespełna dwóch ton emulsji z jeszcze tych 

środków, które posiadamy w budżecie, a teraz planowo chcemy dorównać do kwoty w ilości 

30 ton, także ta droga na pewno będzie wyremontowana, tak jak i droga na Cisówek, o którą 

mieszkańcy gminy Dubeninki wnioskują. Też będziemy ją remontować emulsją i grysami. 

Niestety ja na wszystko też potrzebuję czasu. Nie mam takich ilości pracowników, którą 

mogłabym wysłać jednocześnie w dwa albo trzy rejony gminy. Jak kupimy emulsje też mogę 

do Pani oddzwonić, powiedzieć ewentualnie kiedy będzie remontowana ta droga emulsją i 

grysami. Jeżeli chodzi o dofinansowanie o składanie wniosków o dofinansowanie, to za każdym 

razem tak jak powtarzałam i będę powtarzać to jest tylko i wyłącznie moje zdanie na temat 

tego, że ta droga wymaga remontu, bo doskonale Państwo wiecie,  

że wspólnie podejmowane są decyzje jeżeli chodzi o składanie wniosków  

o dofinansowanie. Państwo spotykacie się akurat nie na spotkaniach, ja w nich uczestniczę, ja 

też mogę swoje propozycje złożyć, ale to Państwo jesteście ostatecznym decydentem tego, 

który wniosek zostanie też złożony i tak było za każdym razem jak były składane w poprzednim 

roku wnioski do Polskiego Ładu. Podejrzewam, że będzie tak samo w tym kolejnym rozdaniu, 

które jest jeszcze planowane, o którym wspominała  

 

Radna Gminy Banie Mazurskie Pani Beata Sereda poinformowała, że zostały  usłyszane głosy 

mieszkańców, bo są tak zdesperowani, że powiat po prostu uważa nas dla bezpaństwowców i 

dziękuję, że w końcu głos mieszkańców został usłyszany i że w końcu ta droga będzie 

naprawiona, bo naprawdę są duże ubytki i dziękuję bardzo za zrozumienie, że po prostu będzie 

miało odzwierciedlenie. Moi mieszkańcy nie potrzebują autostrady, tylko potrzebują 

przejezdnych i bezpiecznych dróg  

 

Wójt Gminy Banie Mazurskie Pan Łukasz Kuliś poruszył dwa wątki, dwa elementy. Na wstępie  

powiedział, że bardzo się cieszę, że w tym tygodniu na terenie Gminy Banie Mazurskie 

pojawiła się Pani Starosta Marzanna Wardziejewska. Był to świetny moment, świetny czas, aby 



25 

 

przedyskutować priorytety jakie nasz samorząd widzieli jeżeli chodzi o drogi powiatowe i tutaj 

byliśmy zgodni. Był to również świetny czas, żeby porozmawiać na jakim polu nasze 

samorządy mogłyby współpracować i to na właściwym poziomie, czyli samorząd powiatowy, 

łącznie z samorządem gminnym. To również był świetny czas, żeby że tak powiem odbyć 

objazd dróg powiatowych, ale również i dróg gminnych. Mamy pełen obraz. Też jakby po wiele 

głos Pani radnej Beaty, że cieszę się, że głos mieszkańców Gminy Banie Mazurskie, w tym 

mieszkańców Grodziska, w tym części sołtysów z Gminy Banie Mazurskie został usłyszany i 

świetnie. Tutaj duże podziękowania, że faktycznie w tych zmianach do budżetu Państwo 

zwiększyli środki na łatanie tych dziur, bo naprawdę zresztą macie świadomość, nie muszę tu 

nikogo uświadomić. Drugi wątek, który chciałem powiedzieć no to pytanie do Pana 

wicestarosty Andrzeja Ciołka. na sesji 24 lutego Pan wicestarosta powiedział, że każdy 

samorząd, który jest w powiecie czyli Gmina Banie Mazurskie, Gmina Dubeninki, Gmina 

Gołdap w 50% dofinansowała zakup samochodu ratowniczo-gaśniczego. Mam nadzieję, że Pan 

wicestarosta odrobił pracę domową, rozpoznał temat i wypowie się na ten temat za chwileczkę, 

bo ja sprawdziłem i powiem w dużym skrócie, Pan wicestarosta nie miał racji. 

 

Wicestarosta Pan Andrzej Ciołek odniósł się do wypowiedzi Pana Wójta dodając, że Pan Wójt 

wybrał taką formę komunikacji na sesji, która nie jest chyba za dobrą drogą komunikacyjną. 

Natomiast założenie projektów mówiło o tym, że samorządy dokładają do 50% do zakupu 

nowych samochodów, i na tyle na ile było stać samorządy gminne, tyle dołożyli. W istocie 

jeżeli chodzi o Gminę Banie Mazurskie to największy udział procentowy zauważyłem w tej 

gminie.  

 

Wójt Gminy Banie Mazurskie Pan Łukasz Kuliś odpowiedziała, że jeżeli chodzi o miejsce  

na dyskusje, uważam osobiście, że sesję jest dobrym miejscem. Jeżeli Pan wicestarosta  

ma inne rozwiązanie to ja proszę o kontakt, chętnie jeżeli Pan przyjedzie do Gminy Banie 

Mazurskie chętnie usiądziemy, pojedziemy w drogi też sobie zrobimy kilka zdjęć na tle danych 

dróg. Kwestia no widzę zabrakło odwagi cywilnej żałuję, ubolewam w zasadzie. To ja Państwu 

powiem. Gmina Banie Mazurskie dołożyła blisko 46% do wozu, Gmina Gołdap blisko 41%  

do wozu, Gmina Dubeninki blisko 21% do wozu. Także to co Pan powiedział to tak troszeczkę, 

że tak powiem kwadratowo wygląda.  
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Radna Pani Anna Falińska podziękowała za głosowanie nad remontem mostu w Skoczach i 

korzystając z okazji obecności Pani Dyrektor zapytać, skoro podjęta została uchwała przez 

Radę Powiatu, kiedy możemy spodziewać się terminu realizacji tego przedsięwzięcia. 

 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień – Kisielewska 

odpowiedziała, że  jak już będę gotowa do ogłoszenia przetargu to z miłą chęcią poinformuję. 

Wolałabym nie konkretyzować konkretnej daty, bo jak nie dotrzymać terminu to okaże się,  

że mówiłam nieprawdę. Także ja będę pracował na tym, żeby jak najszybciej to zrobić, żeby 

przetarg był gotowy i w tym roku i wykonać ten most jeszcze do końca tego roku.  

 

Radna Gminy Banie Mazurskie Pani Beata Sereda zapytała o informację jaką może udzielać 

mieszkańcom kiedy będzie wyremontowana droga Grodzisko. Czy po prostu Pani Dyrektor 

przyjdzie na sesję i ogłosi to? Czy Pani Starosta?, żeby mieszkańcy widzieli. 

 

Radna Pani Grażyna Senda zwróciła się do radnej Małgorzaty Kuliś, że odnośnie tego 

zapytania, w sprawie diety i głosowania, to trzeba wejść tylko po prostu na eSesję 25 lutego 

ubiegłego roku i wszystkie wyniki ma Pani do wglądu tego głosowania.  

 

Radna Pani Małgorzata Kuliś podziękowała Pani Grażynie, że w ogóle słucha o co pytam,  

i o co prosi, ale nie wiedziałam, że Pani radna Grażyna Senda jest rzecznikiem Pani 

Przewodniczącej.  

 

Starosta Pani Marianna Marzanna Wardziejewska poinformować, że w okresie 

międzysesyjnym brała udział w następujących przedsięwzięciach. 30 marca w uroczystej gali 

szlachetnej paczki rejonu Gołdap. Podczas wydarzenia zostały podsumowane działania 

szlachetnej paczki tego rejonu. Bardzo było miło, że nasi urzędnicy Starostwa Powiatowego 

otrzymali wyróżnienie, urzędnicy z sercem na dłoni. Rzeczywiście obserwuje  

jak systematycznie do każdej akcji charytatywnej podchodzą. 31 marca brałam udział  

w wręczeniu nagród w międzyszkolnych zawodach sportowych Trzymaj formę. 3 kwietnia  

w posiedzeniu Konwentu Powiatu Województwa Warmińsko-Mazurskiego w Olsztynie.  

5 kwietnia w spotkaniu wielkanocnym w 15 Pułku Przeciwlotniczym w Gołdapi oraz  

w spotkaniu z Panią Senator Małgorzatą Kopiczko. 7 kwietnia w siedzibie Powiatowego 

Urzędu Pracy w komisji konkursowej wyłonienia laureatów konkursu plastycznego Kim będę 
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w przyszłości i 21 kwietnia w spotkaniu z przedszkolakami, czyli dzieci ze Szkoły Podstawowej 

nr 3 w Gołdapi, którzy odwiedzili starostwo i zapoznali się na czym polega praca starostwa.  

 

Starosta Pani Marianna Marzanna Wardziejewska  dodała, że przyjemnie widzieć oraz słyszeć, 

że nasze szkoły są tak świetnie dostrzegane pod względem sportowym. Na 21 powiatów, w tym 

drugie miejsce i to te nasze miejsce przeważnie się klasyfikuje właśnie w tej czołówce, a w tym 

roku drugie, naprawdę jest wielką przyjemnością. Tutaj składam podziękowania Panu 

dyrektorowi Liceum Ogólnokształcącego Panu Grzegorzowi Klimaszewskiemu i jego 

nauczycielom, trenerom, którzy wkładają prace właśnie z młodzieżą. Składam podziękowania 

serdeczne Panu Dyrektorowi Piotrowi Bartoszukowi Dyrektorowi Zespołu Szkół 

Zawodowych, którego lokata jest bardzo wysoka. I tutaj chcę też powiedzieć, że nasz kolega 

radny Leszek Retel, który od lat jest dyrektorem Szkoły nr Podstawowej nr 3, też ta klasyfikacja 

na przykład w jednej z kategorii pierwsze miejsce, więc to na tyle gmin bodajże 116 gmin 

mamy w naszym województwie. to naprawdę  super sprawa i myślę, że to jest zasługa przede 

wszystkim ludzi, którzy pracują z pasją. Panowie dyrektorzy też mają szczęście, że dobrali 

sobie taką kadrę wuefistów, którzy z pasją, z pełnym zaangażowaniem mają przyjemność pracy 

z dziećmi i młodzieżą i to daje efekty. Oczywiście też praca dyrektorów, którzy wspierają 

swoich nauczycieli. Chciałabym tutaj jeszcze dopowiedzieć dla Pana Leszka, który mówił o 

tym funduszu, że są te trudności, żeby ta młodzież się przemieszczała na zawody, to 

rzeczywiście jakby widzimy ten problem, o tym się mówi, ale tutaj właśnie praca szkolnego 

związku sportowego i pewnie innych właśnie tych trenerów nauczycieli jest takie fajne 

rozwiązanie, że skoro my, nasza młodzież z Zespołu Szkół Zawodowych, z liceum 

ogólnokształcącego lokuje się na takich wysokich pozycjach jeżeli chodzi o siatkówkę,  

o koszykówkę, to takim też rozwiązaniem właśnie dla nas dobrym, bo od nas jest do Olsztyna 

daleko, takim rozwiązaniem jest to, że te finały bardzo często odbywają się u nas więc my nie 

musimy partycypować w kosztach dojazdu jeżeli chodzi o finał. Natomiast ja obejmuję 

patronatem takie uroczystości, żeby można było wesprzeć a to posiłkiem młodzież, a to innymi 

nagrodami czy czymkolwiek. Więc z naszej strony chociaż w ten sposób jest taka forma 

pomocy. Także jeszcze raz Panom bardzo serdecznie dziękuję za takie wysokie wyniki II i IV 

miejsce wśród powiatów jeżeli chodzi o nasze szkoły w licealiadzie i tu jako powiat II miejsce. 

Natomiast gmina VIII, naprawdę zasługuje na to, żeby o tym mówić i cieszyć się z tych miejsc. 

Jeszcze raz bardzo podziękowała..  
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Radny Pan Adam Bruś Ja chciałem tylko dołączyć do grona osób, które tutaj pochwalają 

osiągnięcia w sporcie. Jak informują media w dniach przełomu 25 kwietnia odbyły się w 

Toruniu Mistrzostwa Świata, których to mieszkaniec Gołdapi Rafał Wronowski zdobył 

mistrzostwo świata w kategorii biegów przełajowych zespołowo na 8000 metrów. Myślę, że 

temu Panu, bo to są zawody dla uczestników w wieku od 35 lat wzwyż należą się właśnie te 

brawa, bo ja nie wiem jakie posiada warunki do treningu. W każdym bądź razie chciałem, 

żebyśmy jako radni po prostu pochwalili to osiągnięcie, bo to jest bardzo wysoko lokata  

i gratuluję mu z tego miejsca, myślę, że Państwo radni się do tego dołączą. 

 

Radny Pan Marek Kuskowski dodał, że lepszej okazji nie będzie, bo jakby sukces ma zawsze 

wielu ojców i fajnie się ogrzać w tym cieple, ale prawdziwe problemy jakieś z tym wiążą, 

Panowie dyrektorzy doskonale wiedzą o czym powiem. Pan radny Leszek Retel mówił o tym 

w trakcie z jakimi problemami borykają się na co dzień ci fantastyczni ludzie, trenerzy, 

dyrektorzy, trenerzy opiekunowie, to jest chodzenie, proszenie. Mówił Pan o tym dzisiaj 

prawda? Rodzice też tak jak najbardziej, to problemy są im bliskie. Oczywiście dla sportowca 

najważniejsze jest sukces, jakby udział. Każdy kto w życiu uprawiał sport wie o czym mówię. 

Natomiast chciałem Państwu zwrócić uwagę jedna, że to nie są problemy obce dla uczniów 

szkół średnich, dla których organem prowadzącym jest Powiat Gołdapski. Proszę zauważyć 

nigdy nie ma takich sytuacji, że Pani Starosta dziś nie pojedzie, bo musi pójść pozbierać albo 

poprosić, że Pan Starosta nie pojedzie gdzieś, bo musi pochodzić dla nich zawsze jest. 

Natomiast uczniowie, opiekunowie, trenerzy wykonują poza tą mrówcza, często nieodpłatną i 

pracą z miłości fantastyczną przez wiele wiele wiele wiele lat, bo na ten sukces się pracuje 

wiele lat, tu wspomniany chociażby trener siatkówki w Szkole nr 3 Łukasz Tarasiewicz,  

Ja przepraszam wszystkich nie wymienię Robert Sadowski, Emilia Wołyniec tak, to są ludzie, 

którzy żyją sportem i to jest ogrom pracy. Natomiast oni poza tym, że własne serce, 

umiejętności pracę ciężką wkładają, jeszcze dodatkowo muszą kombinować jak tu dojechać  

na konkretne zawody, co zrobić i tak dalej, bo to nie tylko sport szkolny się składała ten sukces 

i to jest sukces ogromny wielu ludzi. Dlatego warto tutaj do Pani Starosty mówię, wysilić  

się i poszukać rozwiązania, żeby tego rodzaju problemy merkantylne bardzo, które odrywają 

tak naprawdę od prawdziwej pracy rozwiązać. W pani rękach jest to wszystko póki co.  

 

Starosta Pani Marzanna Wardziejewska poinformowała, że w każdej dziedzinie życia na pewno 

są różne problemy. Na pewne rzeczy mamy wpływ, natomiast na pewne wpływ nie mamy, ale 

myślę, że to co możemy robimy, dlatego, że chociażby nagrody starosty, które zostały 
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wprowadzone regulaminem 2 lata temu, to przecież była to już kolejna edycja i takie osoby jak 

na przykład Andrzej Sztuk, Pan Różycki, który zajmuje się z tenisem stołowym zostały 

wyróżnione przez społeczność, czyli społeczność widzi taką formę podziękowania i takie 

wdzięczności za to co oni wykonują na rzecz pracy tej sportowej z dziećmi i młodzieżą. Myślę, 

że patronaty, przecież tyle jest takich próśb, wniosków składanych o patronat starosty i przecież 

nie odmawiamy. Oczywiście, że ewentualnie różnicujemy tylko w zależności jaka to jest 

wielkość imprezy, czy jaki to jest rzędu wydatek, ale natomiast staramy się pomagać i 

wspomagać właśnie te wszystkie działania, po które sięgają właśnie między innymi trenerzy 

czy nauczyciele wf-u i myślę, że te formy i jeszcze na dodatek przecież mamy dodatkową formę 

wsparcia, to są pieniądze to co Państwo co roku przeznaczamy w ostatnich latach 45000 na 

organizacje pozarządowe i też trenerzy, organizacje, właśnie stowarzyszenia mogą sięgać na 

ten cel. Przecież nie raz właśnie pisane były wnioski, składane i skutecznie przyznawaliśmy na 

ten cel środki, tak jak dla właśnie dla szkoły numer 3, gdzie tam Łukasz Tarasiewicz składa  

i czy dzięki tym naszym środkom systematycznie przecież odbywa się wiele imprez i to imprez, 

które służą i dla społeczności Szkoły nr 3, ale też i dla przedszkoli i dla innych dlatego,  

że to są w tym harmonogramie jest wiele imprez przeznaczonych też dla innych. Myślę, że tyle 

ile możemy to naprawdę wspomagamy.  

 

Wicestarosta Pan Andrzej Ciołek. odpowiedziała, że w związku z tym, że wybrzmiało  na sesji, 

że  Powiat Gołdapski zbyt mało pozyskiwał środków na same drogi, to pozwoliłem  

sobie przygotować takie zestawienie, że zupełnie nie odstajemy jeżeli chodzi o sąsiadów,  

bo wyobraźcie sobie Państwo, że Powiat Olecki 26500000,00 zł  prawie, Powiat Gołdapski 

dużo mniejszy 26500000,00 zł w Olecku mamy 5 gmin, u nas mamy 3 gminy przypomnę i taka 

sama kwota. Giżycko z 7 gminami uzyskało 28000000,00 zł  czyli 2000000,00 zł tylko więcej 

od nas. No przoduje tutaj zdecydowanie Węgorzewo, ale generalnie nie mamy się czego 

wstydzić. Więc za 26500000,00 zł pozyskanych pieniążków to chyba świadczy o dobrym 

lobbingu jeżeli chodzi o kwestie dedykowanych pieniędzy na drogi. 

 

Ad. 21 

Wolnych wniosków nie zgłoszono.  

  

Ad. 22 

Głosu Wolnego nie zabrano. 
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Ad. 23 

Przewodnicząca Rady Pani Alicja Iwaniuk podziękowała Radnym za pracę oraz gościom  

za uczestnictwo. Zamknęła obrady LXVII (67) Sesji Rady Powiatu. 

 

Na tym protokół zakończono. 

Protokół składa się z 30 stron kolejno ponumerowanych.                   

 

                          Przewodniczący Rady                                                                                              

                            Powiatu w Gołdapi  

 

Alicja Anna Iwaniuk 

 

Protokół sporządziła: Monika Bruszewska, 21.04.2023 r.  


